
 

’s-Hertogenbosch, 31 maart 2023 

Aan: het College van burgemeester en wethouders van de gemeente ‘s-Hertogenbosch 

Schriftelijke vragen ex. Artikel 71 RvO 

Onderwerp: Te laat beantwoorden van schriftelijke vragen van raadsleden door het                       

college van B&W  

Geacht college, 

Op grond van artikel 71 van het Reglement van orde gemeenteraad heeft ieder raadslid het recht 

schriftelijke vragen te stellen aan het college van burgemeester en wethouders. Meestal gebeurt dit 

naar aanleiding van actuele gebeurtenissen of berichten in de media. 

De vragen dienen door het college van B&W zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk binnen één maand 

nadat de vragen zijn binnengekomen te worden beantwoord. 

Sinds 30 maart 2022 na de aanstelling van de nieuwe raad zijn tot nu toe in totaal plus minus 204 

schriftelijke vragen gesteld. 

Na analyse door VOOR Den Bosch in het gemeentelijk systeem Notubiz bij rubriek schriftelijke 

vragen, is gebleken dat van de gestelde schriftelijke vragen gemiddeld genomen zo’n 40 % buiten de 

gestelde termijn te laat door het college zijn beantwoord. De termijn van binnen één maand 

antwoorden wordt hierdoor ruimschoots niet gehaald en gaat eerder richting de 2 maanden. 

Bij de analyse hebben wij rekening gehouden met het zomer- en kerstreces. 

VOOR Den Bosch heeft geconstateerd, ondanks dat er nu 16 politieke partijen in de gemeenteraad 

zitten dit niet heeft geleid tot het stellen van meer vragen dan voorafgaand jaar toen er 14 partijen in 

de gemeenteraad zaten. 

Wij begrijpen dat de beantwoording van de vele en omvangrijke sets aan schriftelijke vragen flink 

drukt op de ambtelijke organisatie. VOOR Den Bosch heeft daar best wel begrip voor dat de 

beantwoording kan worden uitgesteld maar dan vragen wij u daarover tijdig geïnformeerd te worden 

en dat in de uitstelberichten duidelijk de redenen voor uitstel worden opgenomen. 

In veel gevallen hebben wij geconstateerd dat helemaal niet of te laat middels een mail van een aan 

het onderwerp van de ingediende vragen gerelateerde ambtenaar wordt bericht over het niet tijdig 

kunnen beantwoorden van de vragen, in plaats van door het college. Slechts in een enkel geval zijn 

wij door een wethouder mondeling geïnformeerd dat de termijn zou worden overschreden. 

 



Dit alles geconstateerd hebbende roept dat bij ons de volgende vragen aan het college op: 

1. Deelt het college de mening dat de termijn niet voor niets is ingesteld en dus 

gerespecteerd moet of dient te worden? 

2. Bent u het met VOOR Den Bosch eens dat de gemeente een voorbeeldfunctie heeft bij het 

zich houden aan de gestelde en uit te voeren regels en termijnen, zoals dat ook voor onze 

inwoners geldt? 

3. Deelt het college de mening dat de controlerende taak van raadsleden door deze situatie 

onnodig bemoeilijkt wordt? 

4. Kan de ambtelijke organisatie het aanbod van de vele gestelde vragen voor tijdige 

beantwoording wel aan, gezien het hoge percentage van te late beantwoording? 

Waardoor komt dit?  

5. Bent u bereid om de indieners van schriftelijke vragen tijdig te informeren over de reden 

van het niet binnen de gestelde termijn te kunnen antwoorden?  

Met vriendelijke groeten, 

Joep Gersjes, Fractievoorzitter van VOOR Den Bosch 


